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De Lijn  -  Gespreide of uitgestelde betaling abonnement (2)

Een jaarabonnement voor een Buzzy Pazz kost vandaag 212 euro. Als reizigers de jaarprijs 
niet in een keer kunnen betalen, worden ze vandaag in de richting van de duurdere 
maandabonnementen gedreven. Een jongere die elke maand zijn of haar abonnement 
verlengt, moet uiteindelijk 396 euro ophoesten, of bijna dubbel zoveel. Met haar 
tarievenpolitiek zet De Lijn vandaag sterk in op het wegwerken van vervoersarmoede. Zo 
hanteert De Lijn ten opzichte van de vergelijkbare vervoersregio’s lage tarieven voor haar 
maandelijkse en ook jaarabonnementen.
 
De minister heeft in antwoord op mijn voorgaande schriftelijke vraag hieromtrent, met 
name schriftelijke vraag nr. 105 van 25 oktober 2019, te kennen gegeven dat de 
overschakeling van alle abonnees naar een MoBIB-kaart een opportuniteit is om de 
gespreide betaling in te voeren en dat hiernaar onderzoek zal worden gevoerd.

1. Wat is de stand van zaken van het onderzoek naar de gespreide betaling van 
jaarabonnementen? Wat zijn de financiële en logistieke gevolgen?

2. Zal De Lijn effectief een gespreide betaling van jaarabonnementen mogelijk maken?

3. Welke doorlooptijd hanteert De Lijn om het concreet project te verwezenlijken? 
Wanneer zal de gespreide betaling van jaarabonnementen bij De Lijn gerealiseerd 
worden?



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD
op vraag nr. 1071 van 22 juni 2020
van GWENNY DE VROE

In verband met de vraag naar de elementen van het onderzoek zijn deze ongewijzigd ten 
opzichte wat reeds werd meegegeven in het antwoord op de vraag van 25 oktober. Dit 
onderzoek is opgestart maar vandaag nog niet afgerond. Na een eventuele beslissing zal 
een lancering pas na 2021 mogelijk zijn gezien ook een aantal aanpassingen aan de 
systemen van De Lijn moeten doorgevoerd worden die hier nu niet op voorzien zijn.


